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PROTOKÓŁ 0012.6.5.2020 
z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki  

w dniu 21 maja 2020 roku 
 

Miejsce posiedzenia: sala nr 127 Urzędu Miasta 
Czas posiedzenia: 15.00 – 14.45 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie z 
załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczył Radny Mirosław Kolb 
– usprawiedliwiony. 
 
Porządek obrad: 

 
1. Otwarcie posiedzenia.  

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

 
3. Raport o stanie miasta Jastrzębie-Zdrój za 2019 rok.  

 
 Projekt uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Jastrzębie-

Zdrój wotum zaufania. 
 

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta za 2019 rok - 
absolutorium. 
 
 Projekt uchwały w sprawie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2019 rok wraz ze sprawozdaniem 
z wykonania budżetu Miasta za 2019 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta 
Jastrzębie-Zdrój. 

 

5. Sprawy bieżące. 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok, 
 

 Pismo P.U.H. Mer-Trans w sprawie podatku od środków transportowych  
6.Wolne głosy i wnioski 

7. Przyjęcie protokołu z dnia 23 kwietnia 2020 r.  

8. Zakończenie posiedzenia  
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Ad. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Zastępca Przewodniczącego Komisji Wojciech 
Marcol. Przywitał przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych 
gości. 

Ad. 2 

Porządek obrad został przyjęty głosami za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

Andrzej Matusiak 
 - Z uwagi na to, że Dni Miasta Jastrzębie-Zdrój nie odbędą się jest taka prośba, 
aby przyspieszyć rozdanie nagród dla sportowców. Byłaby to duża pomoc ze strony 
miasta.  
 
Grażyna Matysik 
 - Jesteśmy na etapie weryfikacji wniosków. Ze względu na pandemię jest 
konieczność uzupełnienia dokumentacji. Do spotkania się Komisji musimy mieć 
pełną dokumentację.  
 

Ad.3 

Raport o stanie miasta Jastrzębie-Zdrój za 2019 rok.  
 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Jastrzębie-
Zdrój wotum zaufania. 

 
Komisja zaopiniowała projekt uchwały głosami: za – 2, przeciw – 2, 
wstrzymujących się – 0. 
 
Ad. 4 
 
Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta za 2019 rok - absolutorium. 

 
 Projekt uchwały w sprawie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2019 rok wraz ze sprawozdaniem 
z wykonania budżetu Miasta za 2019 rok, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0 
 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta 
Jastrzębie-Zdrój. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0 
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Ad.5 

Sprawy bieżące. 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – Dariusz 
Holesz.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0 
 

 Pismo P.U.H. Mer-Trans w sprawie podatku od środków transportowych 

Komisja zapoznała się z treścią pisma.  

Andrzej Matusiak 
 - Czy jest możliwość pomocy w tej kwestii? 
 
Dariusz Holesz 
 - Rada Miasta nie powinna być adresatem tego typu pisma. Chodzi o umorzenie 
podatku od środków transportowych. Ordynacja podatkowa szczegółowo reguluje 
tego typu rzeczy.  
 
Anna Hetman 
  - Muszą być spełnione przesłanki.  
 
Dariusz Holesz 
 - Raz w roku publikowane są wszystkie umorzenia. Ustawa o Covid nie przewiduje 
ulg dla przedsiębiorców, którzy prowadzą działalność transportową.  
 
Ad. 6 

Wolne głosy i wnioski 

Wojciech Marcol 
 - Jak wygląda sytuacja jeżeli chodzi o ukończenie żelaznego szlaku rowerowego? 
 
Maria Pilarska 
 - Bardzo dużo osób korzysta ze szlaku. Zakończenie inwestycji zależy od pogody, 
musi być ciepło i sucho. Jeżeli tak będzie to skończymy do końca tego półrocza. 
Następnie czeka nas oznakowanie. Myślę, że otwarcie nastąpi w sierpniu lub we 
wrześniu.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Chciałbym zapytać o remont ulicy  - odnoga ul. Matejki. Jaki będzie zakres prac 
wykonywany? 



4 
 

Maria Pilarska 
 - Jest wykonywana droga gruntowa czyli wykorytowanie, podbudowa  
i nawierzchnia frezowa. Jest wykonywana po śladzie, który jest własnością miasta, 
a nie po śladzie wyjeżdżonym.  
 
Franek Franciszek 
 - Czy myślimy o postawieniu jakiś znaków na żelaznym szlaku rowerowym? 
 
Maria Pilarska 
 - Tak. Będzie pełne oznakowanie. To jest ścieżka rowerowa, a nie piesza.  
 
Franek Franciszek 
 - Czy na ulicy Cieszyńskiej pieszy może się poruszać? Jak mieszkańcy mają się 
poruszać na tym terenie? Jest ścieżka, dla rowerów, ale co z pieszymi? 
 
Anna Hetman 
 - Po drugiej stronie. Jeżeli jest ścieżka rowerowo-piesza musi mieć odpowiednią 
szerokość.  
 
Maria Pilarska 
 - W ruchu drogowym rower jest pojazdem.  
 
Franek Franciszek 
 - Chciałbym zapytać o ewentualną inwestycję sygnalizacji świetlnej –  
ul. Kilińskiego, ul. Libowiec, ul. Cieszyńskiej. 
 
Maria Pilarska 
 - Było zapytanie do firm w tym zakresie o wykonanie programu użytkowego dla 
tej inwestycji. Częścią programu użytkowego jest badanie potoków ruchu. Dla 
sygnalizacji świetlej jest to rzeczą kluczową. Wpłynęła tylko jedna oferta, ale 
postępowanie zostało unieważnione. Będzie w późniejszym terminie powtórzone 
zapytanie.  
 
Franek Franciszek 
 - 2 lata już rozmawiamy o tej inwestycji.  
 
Maria Pilarska 
 - Nie jest to takie proste do wykonania. Zrobiliśmy analizę. W obrębie 
skrzyżowania jest budynek, którego wjazd jest za światłami. Skomunikowanie 
budynku musiałoby zostać przebudowane przed sygnalizatorem świetlnym. 
Wymaga to odpowiedniej dokumentacji i zgody właścicieli.  
 
Franek Franciszek 
 - Co z inwestycją ul. Kilińskiego, ul. Wyzwolenia w kierunku ul. Cieszyńskiej ? 
 
Maria Pilarska 
 - W planie budżetowym jest wykonanie korekty wg. projektu przebudowy  
ul. Wyzwolenia. Jest korekta wlotu ulicy Wyzwolenia do ulicy Cieszyńskiej. 
Złożyliśmy wniosek do Budżetu Państwa.  
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Dariusz Holesz 
 - Jest bardzo duże prawdopodobieństwo, że to zadanie nie będzie realizowane. 
Musimy pamięć, że w tym roku mamy do zwrotu 12 mln. zł z CIT-u, a planowaliśmy 
dochodów 8 mln. zł. W budżecie miasta brakuje nam 20 mln. zł samego CIT-u.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Jak wygląda kwestia podgrzewanej murawy? Czy to jest konieczne do 
wykonania? 
 
Anna Hetman 
 - Rozmawiamy razem z innymi samorządami w tej sprawie, będziemy 
wystosowywać pisma do PZPN-u z prośbą o rozważenie tej sytuacji. Wiele 
samorządów po prostu na to nie stać.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Jaki to byłby koszt? 
 
Zofia Florek 
 - 2 mln. 100 tys. zł  
 
Anna Hetman 
 - W innych Gminach jak pytałam to koszty były większe. Do tego dochodzą koszty 
eksploatacji. 50- 60 tys. zł w ub. roku wynosiły koszty utrzymania. Zobaczymy czy 
będzie nas stać na podgrzewaną murawę.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Proszę o przedstawianie informacji jakie otrzymaliśmy wsparcie finansowe  
z Rządu (na jakie dziedziny i jakie to były kwoty)  w ramach tarczy antykryzysowej. 
 
Wojciech Marcol 
 - Czy planujemy otworzyć kino? 
 
Janusz Jurczak 
 - Ze wglądu na spore wzrosty zachorowań w mieście na razie nie.  
 

Ad.7 

Przyjęcie protokołu z dnia 23 kwietnia 2020 r. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 8 

Zakończenie posiedzenia  

Wiceprzewodniczący Komisji Wojciech Marcol podziękował wszystkim za przybycie 
po czym zakończył posiedzenie.  

 

Protokołowała      Wiceprzewodniczący Komisji 

Monika Dulewicz       Wojciech Marcol  


